
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

BRK 0(233. Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 7 kwietnia 2025 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 

5 członków Rady Seniorów, zatem posiedzenie jest prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek-przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Irena Kaczmarek

4. Stanisław Kasprzyk

5. Anna Wojtaszek

W posiedzeniu uczestniczyła także koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu z sesji Rady Seniorów M i G Kórnik z dnia 3 marca 2025r.; 

Głosowanie.

3. Odczytanie i rozpatrzenie pism - wniosków radnych:

a) Anna Wojtaszek;

b) Tadeusz Warkocki;

4. Dyżur senioralny : Antoni Odzimek.

5. Posiedzenie zespołu redakcyjnego - sprawozdanie Irena Kaczmarek.

6. Wolne głosy i wnioski:

- informacja o szkoleniu w dn.5-6.05. dla Rad Seniorów w Młodzikowie;

- pismo z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego - Wydz. Polityki Społecznej;

- pismo radnego w sprawie właściwego oznakowania promenady;

- informacja ze spaceru „ Kórnik to nie kurnik” w dn. 22.03.br.

- informacja z wykładu/prelekcji „ABC bezpieczny rower” w DIM-ie;

- informacja ze „Średzkich Senioraliów” w dn. 22.03. br.;

- zaproszenie na zajęcia-prelekcję do remizy OSP w Kórniku - „ Czad -Twój wróg"; 

12.04.br.;

- informacja w sprawie udziału w śremskich senioraliach;
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7. Zakończenie obrad sesji.

Przebieg obrad.

Ad. 1 Otwarcia sesji RS dokonał przewodniczący; obecnych 5 radnych, 4 nieobecnych 

usprawiedliwionych. W związku z powyższym obrady sesji RS są prawomocne.

Ad. 2 W związku z nieobecnością Radnej sekretarz, odczytania treści protokołu dokonał 

Przewodniczący RS. Po zapoznaniu z treścią nikt z uczestników nie wniósł poprawek lub 

uzupełnienia treści. Poddano protokół pod głosowanie: za - 5 radnych. Przyjęto 

jednomyślnie.

Ad. 3 nie odczytano pism zgłoszonych wcześniej z powodu wycofania pisma radnej Anny 

Wojtaszek oraz nieobecności radnego Tadeusza Warkockiego.

Ad. 4 W tym przypadku z powodu nieobecności radnego Antoniego Odzimka, informację 

przeniesiono na następne posiedzenie Rady Seniorów.

Ad. 5 Głos zabrała przewodnicząca komitetu redakcyjnego: Irena Kaczmarek, która 

poinformowała, że w ostatnim miesiącu zespół nie spotkał się. Wstępnie ustalono, że 

kolejne spotkanie zespołu odbędzie się po świętach wielkanocnych (23.04.2025).

Ad. 6 Odczytano informację o szkoleniu dla Rad Seniorów woj. wielkopolskiego w dniach 5- 

6.05.br. w Młodzikowie. W szkoleniu może wziąć udział max. 2 członków RS. Podano 

termin zgłoszeń do 9 kwietnia br.

Kolejne pismo to, pismo z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego - Wydz. Polityki 

Społecznej dot. przedstawienia struktur naszej RS oraz działalności w roku 2024. Zostało to 

przygotowane przez naszego Koordynatora i wysłane do Urzędu Wojewódzkiego.

Następnie odczytano treść pisma, jakie skierował do RS radny Marek Kaczmarek w 

sprawie poprawy i jej właściwego oznakowania promenady za pomocą znaków C-13 i C-16. 

Po zapoznaniu się z treścią pisma, poddano go głosowaniu (jednomyślnie) i podjęto 

Uchwałę Nr 1/2025, którą skierowano do dalszego rozpatrzenia przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Kórnik.

Kolejna informacja ze spaceru „Kórnik to nie kurnik”, który odbył się w dn. 22.03.br. 

Omówiono przebieg spaceru. Niestety frekwencja była umiarkowana, być może pogoda 

wielu chętnych wygoniła w inne miejsca. Podobnie w dn. 27.03. odbył się w DIM-ie wykład 

pt. „ABC bezpieczny rower”. By poznać tajniki przepisów ruchu drogowego, kiedy 

poruszamy się rowerem zgromadziło się 11 chętnych.

Następnie omówiono uczestnictwo naszych radnych na średzkich senioraliach. 

Uczestniczyło w nich 4 kórnickich radnych.
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Ponowiono zaproszenie na zajęcia w remizie OSP Kórnik, poświęcone „Czad-Twój wróg”, 

które odbędzie się w dn. 12 kwietnia br.

Również poinformowano o zbliżających się senioraliach w Śremie w dn. 12 czerwca br. Po 

otrzymaniu oficjalnego zaproszenia delegacja naszej RS uda się na obchody do Śremu.

Na zakończenie przewodniczący poinformował o pełnieniu dyżurów w II kwartale:

- 17 kwietnia - Anna Wojtaszek; 15 maja - Stanisław Kasprzyk; 12 czerwca - Irena 

Kaczmarek.

Ad. 7 Po wyczerpaniu porządku obrad, posiedzenie sesji Rady Seniorów zostało 

zakończone.
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